



Notulen jaarvergadering 14 maart 2025

Aanwezig bestuur

Keimpe Koldijk, Dirk Jorritsma, Houkje Zijlstra, Pier Piersma en Durk Bouma

Aanwezige leden/ereleden

Ruben Bonhof, Sandra Baër, Jochum Bouma, Thomas Bouma, Sietse Rodenhuis, Monique Jorritsma, Simon Zijlstra, Evert Rodenhuis, Paul de Groot en Jacob de Groot

Opening en berichten van verhiidering

Voorzitter Keimpe Koldijk opent om 20:02 de vergadering en wenst iedereen welkom. Een speciaal welkom is er voor erelid Evert Rodenhuis. Verder blikt de voorzitter even kort terug op het afgelopen jaar.

Afwezig met kennisgeving

Aad van den Burg, Jelle Jan Rodenhuis, Gosse Jorritsma, Coby Akkerman, Cathalina Koldijk en Tryntsje Heeg.

Mededelingen en ingekomen stukken

- Griene Boekje: begin april zal het uitgebracht worden, het is nog even afwachten op het wedstrijdschema van de Jeu de Pelote competities;
- Website: het afgelopen jaar is er wel al iets gedaan aan de opbouw van de website, echter nog niet voldoende. Vorig jaar heeft Jacob de Groot aangegeven hier wel bij te willen helpen, echter geeft het bestuur aan hier nog niets mee gedaan te hebben. Jacob de Groot geeft aan nog altijd bereid is om te ondersteunen;
- Hoepels voor de kransen: deze kunnen weer leeggehaald worden en aan de muur gehangen of bij één van de bestuursleden worden gebracht;
- Ballenkanon: deze is nog altijd niet gerepareerd, het betreffende onderdeel uit China is er nog altijd niet en er is nog geen eventueel alternatief gevonden;
- Contributie: vorig jaar is gesproken over een eventuele contributieverhoging. Dit punt schuift even door naar het financieel verslag;
- Prijswinnaarsbord: het bord is naar aanleiding van de vergadering van vorig jaar nog niet bijgewerkt, er missen dus nog een aantal prijswinnaars. Het bestuur gaat hier mee aan de slag;
- Wedstrijdagenda 2025: het bestuur heeft al een concept wedstrijdagenda gemaakt, deze wordt vooruitlopend alvast even gedeeld.

Vaststellen agenda

Agendapunten worden met de vergadering doorgenomen en de agenda wordt door de vergadering vastgesteld.

Notulen jaarvergadering 2024

Naar aanleiding van de notulen 2024 heeft de vergadering de volgende vragen:

- Evert Rodenhuis: binnen het federatiebestuur van Littenseradiel is vorig jaar een denkteam opgericht, hoe staat het hiermee? Het bestuur geeft aan dat dit punt doorschuift naar het agenda punt inzake de Federatie Littenseradiel.

De notulen van de jaarvergadering 2024 worden na het doornemen en de bespreking van de hiervoor genoemde zaken vastgesteld door de vergadering.



Jaarverslag 2024

Secretaris Dirk Jorritsma heeft het jaarverslag geschreven en neemt het verslag met de vergadering door. De hoogtepunten over het jaar 2024 worden, samen met enkele foto's in de presentatie, besproken en de eindklasseringen worden even benoemd. Tevens nog enkele "wist je datjes". De voorzitter bedankt de secretaris voor het samenstellen van het jaarverslag over het afgelopen jaar.

De vergadering heeft geen aanvullingen en verleend decharge over het jaarverslag.

Financieel jaarverslag van de penningmeester

De penningmeester Pier Piersma neemt het verslag met behulp van het scherm met de aanwezigen door en vult nog enkele zaken voor de duidelijkheid aan.

Naar aanleiding van het financieel verslag 2024 heeft de vergadering de volgende vragen:

- Evert Rodenhuis: is de rekening voor de verlichting van de kaatsmuur al binnen? Het bestuur geeft aan dat deze nog niet binnen is, aangezien de subsidie nog niet volledig bekend is. De verwachting is dat dit binnenkort wordt afgewikkeld.

Het bestuur komt terug op het vorig jaar besproken punt inzake het al dan niet doorvoeren van een contributieverhoging. Aangezien 2024 op financieel vlak een positief jaar is geweest, wordt vooralsnog geen verhoging toegepast. Wel moet in het achterhoofd gehouden worden dat er mogelijk meer kosten aan zitten te komen. Momenteel worden de kransen nog relatief goedkoop ingekocht, echter zal dit het laatste jaar zijn voor het bedrijf waar de kransen nu gekocht worden. Daarnaast is er onzekerheid over de hoofdsponsor en of de toekomstige eigenaren door zullen gaan met sponsoring na de overname die er mogelijk aan zit te komen.

De vergadering heeft geen vragen of aanvullingen en verleend decharge over het financiële beleid.

Verslag kascommissie

De kascommissie bestaat dit jaar uit Sietse Rodenhuis en Jochum Bouma en hebben met een kritische blik de boekhouding over het afgelopen jaar beoordeeld. Alle stukken werden van te voren tot in detail aangeleverd. De hoeveelheid geld in de kas werd nageteld en de banksaldo's werden gecontroleerd.

De kascommissie heeft akkoord gegeven op de financiële stukken.

Sietse Rodenhuis treedt af als lid van de kascommissie en wordt bedankt voor zijn diensten. Ruben Bonhof biedt zich aan als nieuw lid van de kascommissie en de vergadering geeft hiervoor akkoord.

Pauze

Competitiekaatsen

In de afgelopen weken heeft een enquête plaatsgevonden naar het competitiekaatsen. De resultaten van deze enquête worden gedeeld en de conclusie is als volgt:

- Start van het competitiekaatsen zal, mits er voldoende licht is, worden verplaats van 19:15 naar 19:30;
- Afwisseling tussen twee categorieën, mits er voldoende deelname is:
 - A-Klasse, B-Klasse en tot 17 jaar;
 - A-Klasse, B-Klasse en dames
 - Opgave vooraf (uiterlijk 45 minuten voor aanvang);
 - Organisatie blijft zoals het nu is;

Naar aanleiding van de resultaten van de enquête heeft de vergadering de volgende vragen:



- Paul de Groot: wat is de minimale leeftijd om mee te doen met het senioren competitiekaatsen? Het bestuur geeft aan dat het beleid van de vereniging is dat vanaf de middelbare school meegekaatsd kan worden met de senioren. Afgelopen jaren was echter het groepje nog in training bij de jeugd en is het groepje dat door zou kunnen stromen te klein;
- Jochum Bouma: waarom is er geïnventariseerd met een splitsing met een categorie onder de 17 jaar? Het bestuur geeft aan dat in de wandelgangen meerdere mensen hebben aangegeven het niet altijd plezierig te vinden om met de jeugd te kaatsen. Veelal wordt aangegeven dat dit te maken heeft met het gedrag van deze categorie. Op basis hiervan is geïnventariseerd of deze geluiden breder spelen binnen de vereniging. Overigens moet wel aangegeven worden dat de ontwikkeling van deze categorie niet in de weg gestaan moet worden.
- Monique Jorritsma: het is waarschijnlijk wel belangrijk om onderscheid te maken in goede en minder goede dames kaatsers. Het bestuur geeft aan hier rekening mee te kunnen houden.

Overigens de eerste keer competitiekaatsen van het seizoen 2025 plaatsvinden op 28 april 2025.

Jeugdzaken

Trainingen

De jongste jeugd kaats momenteel al op zaterdag in de zaal in Winsum. Zodra de mogelijkheid is om naar buiten te gaan, zal deze jongste jeugd in Winsum blijven trainen, maar dan op de maandag. Pier Piersma zal de trainer(s) aldaar assisteren. Verder geeft Pier Piersma aan dat de groep jeugd wat kleiner aan het worden is, de groep zou wel weer wat groter kunnen.

Positief punt om te benoemen is dat meerdere jeugdkaatsers vorig jaar weggeweest is om te kaatsen en hier en daar ook een mooie prijs heeft gewonnen. Voor wat betreft afdelingen kan mogelijk het eenlingenbeleid gevolgd worden. Ten slotte maakt Pier Piersma zich wel een beetje zorgen om de ledenpartijen voor de jeugd. Het zal mogelijk voor gaan komen dat deze niet door kunnen gaan wegens te weinig deelname. Hij zal dan ook (mogelijk) de samenwerking met Winsum op zoeken.

Freule 2025

Het bestuur geeft aan dat aankomende zondag een gesprek plaats gaat vinden met de jongens die eventueel naar de Freule in Wommels zouden kunnen. Het bestuur wil graag weten hoe zij er zelf instaan en hoe zij zelf het traject richting de Freule zouden zien. Het bestuur heeft wel ideeën, echter is afstemming met de jongens zelf gewenst.

In eerste instantie zou er een vijftal jongens in aanmerking komen voor de Freule, hiervan heeft één aangegeven niet deel te willen nemen en een ander zal wegens privéomstandigheden niet aanwezig kunnen zijn.

Federatie Littenseradiel (jeugd en Jeu de Pelote)

Durk Bouma is bij de federatievergadering geweest. Hij geeft dat de vergadering ieder jaar minder bezocht wordt. De dorpen die vorig jaar een partij voor de federatie hebben georganiseerd, dit jaar niet weer hoeven te organiseren. Zoals het nu staat zal er dan in 2025 ook geen regio- of federatiewedstrijd plaatsvinden in Easterlittens.

Verder geeft Durk Bouma aan dat de Federatie Littenseradiel de samenwerking gaat opzoeken met andere federaties om tot een regiobestuur te komen. De ontwikkelingen hieromtrent zullen later nog volgen.

Voor wat betreft het Jeu de Peloten: het denkteam is er niet meer en Spannum heeft zich teruggetrokken voor de organisatie van de competitie. Dit betekent dat het federatiebestuur dit zelf weer op gaat pakken. Overigens worden enkele ideeën van het denkteam wel doorgevoerd. Zo zal



onder andere Franeker en Dronrijp weer deelnemen en zal ook Easterein opgenomen worden in de competitie. Wat vast blijft staan is dat de donderdagavond de speelavond zal blijven.

Vanuit het bestuur wordt nog aangevuld over de mogelijke aantallen leden die mee doen met de federatie competitie. Het lijkt er namelijk sterk op dat er niet genoeg animo is voor twee teams bij de heren. Er zal in de week na deze vergadering verder geïnventariseerd worden.

Monique Jorritsma vult nog aan dat er een damesteam opgegeven zal worden. Zij hebben precies 5, echter gaan ze proberen er nog één of twee bij te krijgen voor de reservelijst. Helaas blijft de speelavond wel op maandagavond. Overigens ligt de organisatie van deze competitie niet bij het federatiebestuur maar heeft de kaatsvereniging van Winsum dit opgepakt.

Bestuurszaken

De voorzitter neemt, naar aanleiding van de vergadering van vorig jaar, nog even de taakverdeling binnen het bestuur door.

Vervolgens gaat de voorzitter door naar de samenstelling van het bestuur. Houkje Zijlstra, Dirk Jorritsma, Pier Piersma en Keimpe Koldijk zijn allen in maart 2025 aftredend en herkiesbaar. Alvorens de vergadering hadden zich geen tegenkandidaten aangemeld. Houkje Zijlstra heeft vorig jaar in de vergadering aangegeven om per jaar te beoordelen of zij door wil met het bekleden van de bestuursfunctie. Het is tot op heden nog niet gelukt om een vervanger te vinden, vandaar dat besloten wordt dat Houkje er nog een jaar aan vast plakt. Dirk Jorritsma heeft aangegeven nog twee jaar door te willen in het bestuur en daarna af te treden. De vergadering gaat akkoord met dit voorstel. Zowel Pier Piersma als Keimpe hebben aangegeven nog wel een termijn van drie jaar door te willen en worden dan ook door de vergadering herbenoemd.

Algemene Ledenvergadering KNKB

Datum: 2 april 2025 in Franeker.

De voorzitter vraagt de vergadering of er ook een afgevaardigde vanuit onze vereniging naartoe wil en geeft aan dat Houkje Zijlstra en Keimpe Koldijk er in ieder geval naar toe gaan. Vanuit de vergadering zijn er geen gegadigden.

Er zijn een tweetal voorstellen vanuit de KNKB die besproken worden:

- Voorstel 1: invoeren van een tijd klok bij de heren hoofdklasse.
 - Geen op- of aanmerkingen en de vergadering vindt het een goed voorstel.
- Voorstel 2: wijzigingen van de peildatum van 1 januari naar datum verjaardag
 - Geen op- of aanmerkingen, behalve dat indien dit bij de jeugd wordt ingevoerd het wel eens chaotisch kan worden. Dit omdat er dan gedurende het jaar doorgeschoven dient te worden naar een andere categorie. Voor nu gaat dit voorstel enkel voor 35+ en ouder.

Verder zijn er een vijftal pilots vanuit de KNKB die in 2025 wordt gedraaid:

- Pilot 1: meisjes mogen meedoen bij jongens
- Pilot 2: afdelingswedstrijd met herkansing + individuele opgave
- Pilot 3: aparte categorie 65+
- Pilot 4: reservelijst voor wedstrijden
- Pilot 5: startpunten ranking bij DEL

Bovenstaande pilots worden even kort besproken en een ieder is wel benieuwd naar de uitkomsten.



Rondvraag

- Evert Rodenhuis: aangegeven wordt dat na het competitiekaatsen alle gebruikte spullen maar lukraak aan de kant worden gegoooid. Het bestuur geeft aan vorige week in het kaatshokje is geweest en dat wordt gekeken naar een nieuw karretje of een andere oplossing voor het competitiekaatsen zodat er standaard iets klaarstaat en niet iedere keer alles bij elkaar gezocht dient te worden;
- Paul de Groot: in de presentatie van de vergadering stond een Loesje Tekst (Vergaderen nieuw stijl: wat je inbrengt mag je zelf uitvoeren). Hij vraagt zich af hoe we de vergadering wat aantrekkelijker kunnen maken. Er zitten relatief weinig mensen bij de vergadering en om wat meer mensen te trekken zouden we kunnen kijken naar de agenda van de vergadering en of we er geen activiteit aan kunnen koppelen. Het bestuur geeft aan dat op basis van de statuten een aantal zaken besproken moeten worden met de leden. Dit zal de agenda van de vergadering niet veel veranderen, echter er kan altijd gekeken worden naar een combinatie met een activiteit. Het bestuur geeft aan dat ideeën altijd welkom zijn.

Sluiting

De voorzitter sluit na de rondvraag de vergadering en bedankt de leden voor haar komst. Verder wenst hij een ieder een mooi en sportief kaatsseizoen toe en nodigt de leden uit voor een consumptie beneden in 'Herbergh Het Wapen van Friesland'.